
Uchwała Nr 180/2020 

Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego 

z dnia 06 października 2020 roku 

 

w sprawie: wyrażenia zgody na kontynuacje umowy kompleksowego ubezpieczenia 

Powiatu Wałbrzyskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi. 

     

Na podstawie art. 32 ust. 2 pkt 3 oraz art. 50 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 
powiatowym (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 920) Zarząd Powiatu Wałbrzyskiego uchwala, co 
następuje: 
 

§1. Wyraża się zgodę na kontynuację umowy ubezpieczenia nr 251.BOS.273.1.10.2018 na 

kolejny okres ubezpieczeniowy na 2021 r. zawartej z Gothaer Towarzysztwo Ubezpieczeń 

SA, z siedzibą przy ul. Wolska 22A, 02-675 Warszawa, w trybie postępowania 

przetargowego, p.n. „Kompleksowe ubezpieczenie Powiatu Wałbrzyskiego wraz  

z jednostkami organizacyjnymi na okres 2018-2020 z możliwością przedłużenia do 2021 r.” 

 

§2. Wykonanie uchwały powierza się Naczelnikowi Wydziału Organizacyjnego, Promocji  

i Oświaty.   

 

§3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Zarządu: 

Krzysztof Kwiatkowski          

Wicestarosta: 

Iwona Frankowska  

Członkowie Zarządu: 

Mirosław Potapowicz     

Bogusław Uchmanowicz            

        Marek Masiuk 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

UZ A S A D N I E N I E 

 

 Przepis art. 32 ust. 2 pkt 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym (Dz. U. z 2020 r. poz. 920) stanowi, że do zadań zarządu powiatu należy  

w szczególności gospodarowanie mieniem powiatu.   

Do takich spraw  należy  ubezpieczenie mienia Powiatu Wałbrzyskiego wraz  

z jednostkami organizacyjnymi.  

Zgodnie z § 3 ust. 3 umowy nr 251.BOS.273.1.10.2018 z dnia 31.10.2018 r. zawartej 

pomiędzy Powiatem Wałbrzyskim a  Gothaer Towarzysztwo Ubezpieczeń SA, „na wniosek 

zamawiającego (przyp. Powiatu Wałbrzyskiego) umowa ulegnie przedłużeniu o kolejny 

roczny okres obowiązywania tj. od dnia 3 listopada 2020 roku do 2 listopada 2021 r.”. 

Z analizy brokerskiej przedstawionej przez BENEFIT BROKER wynika, że aktualna 

umowa ubezpieczenia zapewnia wysoki poziom ochrony przy relatywnie niskich kosztach, 

gdyż na rynku jest obserwowany wzrost stawek, spowodowany między innymi sytuacją po 

pandemii.    

Powyższe stanowi o zasadności podjęcia niniejszej uchwały. 

 

 

  

                  STAROSTA 
 
         Krzysztof Kwiatkowski 
 


